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Paper printing

Cups and boxes printing

Stands, flags, and banners

Stickers and stickers

Promotional gifts

Promotional and souvenir gifts

UV and DTF printing

Stamps

Acrylic work
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المطــــــــــبوعات الورقــــــــــية

طباعة الأكواب والبوكســـات

الإســـتندات والأعلام والبنرات

الإستيكرات والملصـــــــــــقات

الهدايا الدعائــــــــــــــــــــــــــــية

الهدايا الدعائــية والـــتذكارية

طباعة اليوفي والـ دي تـي إف

الأخــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــتام

أعمال الإكـــــــــــــــــــــــــــــريلك

Who we are

Our expertise

What sets us apart

Our ambition



مطبعة عنوان المحترف المحترف والمميز للدعاية والاعلان، اســـــــم مرادف للتميز
في عالم الطباعة الرقمية والأوفســــــــــــــــت وحلول الدعاية والإعلان المتكاملة .
تأسست عام               على أساس تقديم أرقى معايير الجودة والابتكار لعملائنا في

كــافـــة الـقـطــاعـــات. 
2020

The Professional and Distinguished Printing House for
Advertising and Marketing: A name synonymous with
excellence in the world of digital and offset printing and
integrated advertising solutions.
Established in 2020, based on providing the highest
standards of quality and innovation to our clients in all sectors.
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يتخصص فريقنا في تقديم أعمال الطباعة والدعاية والإعلان  التي تغطي كافة
احتياجات الشـــركات والمؤسســـات  والافراد.  نجمع بين أحدث تقنيات الطباعية
(الأوفســـــــــــــــــــــــــــــــــت و الرقمية وأعمال الدعاية والإعلان والهدايا الدعائية )
وأجود الخامات ، بدءاً من التصــــــــــــــــــــاميم الإبداعية وصولاً إلى الإنتاج النهائي
 يرتكز اختصـــاصنا على دعم الهوية البصــــرية للشــــركات وترسيخ والتســـليم 
حضـــورها في الســـوق من خلال منتجات مطبوعة ودعائية ذات مســــتوى عالٍ

من الاحترافية والاتقان.

Our team specializes in providing printing, advertising, and promotional
services that cover all the needs of companies, institutions, and individuals.
We combine the latest printing technologies (offset and digital), promotional
materials, and promotional gifts with the finest materials, from creative
designs to final production and delivery. Our expertise focuses on supporting
companies' visual identity and solidifying their market presence through
high-qual i ty,  professional  pr inted and promot ional  products.
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 الجودة الفائقة : التـــــــزام بأعلـــــــى معاييـــــــر الجودة فـــــــي كل مـــــــرحلة من مـــــــراحل الإنتاج .

 الإبداع والابتكار  : فريق تصــــــــــــميم محترف يقدم أفكاراً عصـــــــــــــرية ومبتكرة تتجاوز التوقعات .

 التنوع والمولية : توفير جميع خدمات الطباعة والدعاية والإعلان تحت ســـــــــــــــــــــــــــــــــقف واحد .

 السرعة والدقة : القدرة على تنفيذ الطلبات الكبيرة والصغيرة بكفاءة عالية وفي المواعيد المحددة .

 خدمة العملاء  : التركيز على بناء علاقات طويلة الأمد عبر تقديم دعم فني واستشــــــــــــاري متميز .

Superior Quality: A commitment to the highest quality standards at every stage of production.
Creativity and Innovation: A professional design team delivers modern and innovative ideas
that exceed expectations.
Variety and Comprehensiveness: Providing all printing, advertising, and promotional services
under one roof.
Speed   and Accuracy: The ability to efficiently execute orders of all sizes and within deadlines.
Customer Service: Focusing on building long-term relationships by providing outstanding
technical and consulting support.
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أن نكــون العنــــوان الأول الــذي يثــــــق بــه عملاؤنـــا لتحويل رؤاهم التسويقية إلى مطبوعات وإعلانات .
مؤثرة وفعالة و أن نصبح الوجهة الرائدة للحلول الطباعية والإعلانية المتميزة على المستوى ( المحلي ) . 
نطمح إلى التوسع وتبني أحدث ما توصلت إليه صناعة الطباعة العالمية، والاستمرار في تطوير كوادرنــــا

البشرية لضمان تقديم قيمة مضافة استثنائية لعملائنا .

Our vision is to be the first and most trusted name for our clients, transforming
their marketing visions into impactful and effective print and advertising.
We aspire to become the leading destination for exceptional printing and
advertising solutions locally.
We aim to expand, adopt the latest advancements in the global printing industry
and continuously develop our human resources to ensure we deliver exceptional
added value to our clients.
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المطبوعات الورقية
Paper Print

نقدم لك حلول طـــــــــــــــــــباعة ورقـــــــــــــــــــية مــــــــــــــــــــتكاملة
من الكروت الشخصية والفواتير الرسمية إلى البروشورات والدفاتر
والفولدرات والمجلات والبـــــــروفايلات  والمظاريف والمذكــــــــرات
بجودة عالية  وتصــــــــــــــــــــــاميم تعكس هوية عملك باحترافية.

We offer comprehensive paper printing solutions, from business cards
and official invoices to brochures, notebooks, folders, magazines,
profiles, envelopes, and memos, all with high quality and professional
designs that reflect your business identity.
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في عنوان المحترف !

In the ANWAN AL-MOHTRIF !

* جميع أعمـــال الطباعة الورقيــة التجارية والفاخــرة بأعلى جودة .

All commercial and luxury paper printing works of the highest quality. 
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بكل ثـقــة
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anwanalmoht r i f@gmai l .com

للطبـاعــــة المختصـــة والفاخـرة
وأعــمـــــال الدعــايـــــة والإعـــــلان


King Khaled Road - Al-Muthanna District - Khamis Mushait
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المملكة العربية السعودية  - خميس مشيط
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تصميم وطباعة الهوية البصرية للشركات والمؤسسات والدوائر الحومية
Design and printing of visual identity for companies, institutions, and government departments



الأكواب والبوكسات
Cups and boxes

حلول تغليف مبتكرة وفخمة لقطاع الضيافة والمأكولات
 نضـمن جودة طباعة استثنائية على الأكواب والبوكسـات
 المخصـــــــصـــــــة، لتصــــــــبح كل عبوة سفيرًا لعلامتكم.

Innovative and luxurious packaging solutions for the hospitality
and food service industry. We guarantee exceptional print quality
on custom-designed cups  and boxes, making each package an
ambassador for your brand.
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في عنوان المحترف !

In the ANWAN AL-MOHTRIF !
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الأكواب والبوكسات
Cups and boxes

طباعة الأكواب الورقية والبلاستيكية  والبوكسات والعلب  والكراتين والأكياس الورقية بكافة الأحجام والأشكال وبأعلى معايير الجودة 
Printing on paper and plastic cups, boxes, cartons, and paper bags in all sizes and shapes, with the highest quality standards.



- استندات اكريليك استندات رول اب - بوب اب وفر حلول العرض المرئي الأضخم والأكثر جودة  (
أعلام داخلية وخارجية - لوحات زنكور مضيئة - بنرات وبوسترات خارجية )

لتأمين أفضل  موقع مرئي لكم في المؤتمرات والفعاليات الكبرى والأسواق المفتوحة.

Provide the largest and highest quality visual display solutions
(roll-up banners, vertical flags, signs) to secure the best
visual presence for you at conferences, major events, and open markets.
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الإستاندات والأعلام

Stands, flags, and

banners

والبنرات

في عنوان المحترف !

In the ANWAN AL-MOHTRIF !



الإستاندات والأعلام

Stands, flags, and

banners

والبنرات

13
تنفيذ جميع أنواع وأشكال الأعلام  والاستندات الداخلية والخارجية واللوحات الاعلانية وطباعة البنرات والبوسترات
We produce all types and shapes of flags, indoor and outdoor stands, billboards, and print banners and posters.



الاستكر والملصقات
Stickers and labels

دقة التصنيع ومتانة الخامة: إنتاج ملصقات احترافية لمختلف الصناعات، 
بتصاميم راقية وخامات مقاومة للظروف، تلبي المعايير  العالية للجودة

والتغليف الفاخر.

Precision manufacturing and durable materials: Producing 
professional labels for various industries, with elegant designs 
and weather-resistant materials, meeting high standards of 
quality and luxury packaging.
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In the ANWAN AL-MOHTRIF !



15

الاستكر والملصقات
Stickers and labels

تنفيذ وطباعة جميع أنواع الاستيكر والملصقات والبوسترات الدعائية وتغليف السيارات بأعلى جودة وإحترافية عالية
We produce and print all types of stickers, labels, and promotional posters, and offer car wrapping services with the highest quality and professionalism.



طباعة اليوفي

UV and DTF printing

DTF  و UV  استخدام أحدث تقنيات الطباعة العالمية 
 لضمان طباعة فائقة الجودة على أصعب الخامات 

والمنسوجات، مع ثبات وتميز في الألوان.

Using the latest global printing technologies (UV and DTF) 
to ensure superior quality printing on the toughest materials
and textiles, with color stability and distinction.

والـ دي تي اف

16
والمميز

& DISTINCT

في عنوان المحترف !

In the ANWAN AL-MOHTRIF !



ز
ي
م
م
ال
و

&
 D

IS
T

IN
C

T
ز
ي
م
م
ال
و

&
 D

IS
T

IN
C

T

ز
ي
م
م
ال
و

&
 D

IS
T

IN
C

T

ز
ي
م
م
ال
و

&
 D

IS
T

IN
C

T

ز
ي
م
م
ال
و

&
 D

IS
T

IN
C

T

والمميز

& DISTINCT

والمميز

& DISTINCT

17

طباعة اليوفي

UV and DTF printing

والـ دي تي اف

خدمة الطباعة عالية الجودة على المسطحات والأقلام والأكريليك والنوتات والهدايا والمنتجات وكفرات الجوال 
High-quality printing service on flat surfaces, pens, acrylic, notebooks, gifts, products, and mobile phone cases.



الهدايا الدعائية
Promotional gifts

مجموعة مختارة من الهدايا الدعائية ذات القيمة العالية 
 المطبوعة ، لتقديمهـا لكبــار العمـلاء والشركـاء كبــادرة

تعكس مكانة علامتكم.

A selection of high-value promotional gifts Printed and embroidered,
to  be presented  to key clients and partners As a gesture  reflecting
your brand's prestige.
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الهدايا الدعائية
Promotional gifts

طباعة جميع أنواع الهدايا الدعائية والتذكارية للأفراد والشركات والمؤسسات  والجمعيات والدوائر الحكومية
Printing all types of promotional and commemorative gifts for individuals, companies, institutions, associations, and government departments.



قسم الاختام

Seals Department

نصنع جميع أنواع الأختام الدقيقة (الشركات - المؤسسات - التوقيع )
بتقنيــات متقدمة تضمن الوضــوح التــــام والسرعـــة  في المعـامــــلات

الرسمية والحكومية.

We manufacture all types of precision seals
(companies - institutions - signatures) using advanced technologies
that ensure complete clarity and speed in official and governmental
transactions.
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في عنوان المحترف !

In the ANWAN AL-MOHTRIF !



قسم الاختام

Seals Department

21
طباعة الأختام بكافة الأشكال والأحجام 
Printing stamps in all shapes and sizes



أعمال الأكريلك

Acrylic works

نصنع جميع أنواع ا��ختام الدقيقة (ال��كات، التوقيع، التاريخ)
بتقنيات متقدمة تضمن الوضوح التام وال��عة 

في المعام��ت الرسمية والحكومية.

We manufacture all types of precision seals
(corporate, signature, date) using advanced
technologies that ensure complete clarity and
speed in official and governmental transactions.
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في عنوان المحترف !
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أعمال الأكريلك

Acrylic works
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أعمال الأكريلك والقص � مجال بقمة الجمال والإحترافية للمجسام والاستندات واللوحات المنزلية الفخمة بالاظافة إلى استندات وبطاقات إن إف سي
Acrylic work and cutting: a field of utmost beauty and professionalism for sculptures, stands, and luxurious home displays, in addition to NFC stands and cards.



صور من معرض أعمالنا !
Photos from our portfolio!
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